
Referat 

Bestyrelsesmøde onsdag den 18.11.2020 

Tilstede: Ina, Stig, Ralf, John og Lars 

Siden sidst 

• Jubilæums arrangement var en succes, med hotdogs og fadøl godt fremmøde 

og godt vejr 

• Silkeborg MTB-turen gik også godt fint fremmøde ca. 25 ryttere i alt 

Økonomi 

• Der er ikke brugt ret mange penge i inde værende cykel år, grundet corona 

Nyt tøj 

• Møde med Lotte 

• De har ikke fornyet den gamle tøjaftale 

• Der er lavet ny aftale med tøjsponsor (Campione) 

• Der skal nedsættes et tøjudvalg fra klubben deltager fra bestyrelsen Lars 

• Vi skal have fundet en eller to mere der vil sidde i tøjudvalget, Stig spørger 

Thomas Meier  

• Udgangspunktet er det samme design (RCM og licensklubben) 

• Vi skal have lavet en aftale i forhold til sponsorater (kan vi have vores egne 

sponsoraftaler)  

Mailliste 

• Fælles mailliste: Stig sender informationer ud til alle på mail 

• Fælles opslag sendes på mail til Stig, som videre sender den til alle på mail 

Klubaftner m.m. 

• Julebanko er aflyst  

• Julefest er også aflyst 

• Nytårsappel: I år var det den 11. januar 

• Forslag lørdag den 9. januar (Vi satser på at nytårsappelen kan afholdes) 

• MTB tur til Silkeborg: lørdag den 5. December, kl 9 i Silkeborg (John 

arrangere). 

 



Planlægning af sæson 2021 

• Evt. Mallorca tur 8. til 15. maj 

• John arbejder videre med tilbuddet  

• Stig sender en mail ud i forhold til interesse for Mallorca turen 

• Der afholdes klubaften den 3. februar kl. 19 (Stig laver opslag) 

o Planlægning af sæson 2021. 

Evt. 

• Tur de Kids afholdes i 2021 

o Ralf er tovholder på tur de kids  

o Skal ikke ligge i samme weekend som Fjordløbet 

 

 

 

 

 


